
Schriftelijke vragen aan college of burgemeester

Datum: 24 september 202

Onderwerp: Mogelijkheden invoering Ja-stickers voor brievenbussen in de gemeente Raalte 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

Is het college bereid onderzoek te doen naar de punten 1 t/m 4:

1. Welke mogelijkheden ziet u om net als onze buurgemeenten Rijssen-Holten en Deventer een Ja-

stickerbeleid in te voeren, waarbij huishoudens alleen nog automatisch huis- en huisbladen ontvangen 

wanneer zij geen sticker op de brievenbus hebben geplakt?

2. Wat zijn de kosten van de bovengenoemde oplossingen voor de gemeente? 

3. Welke oplossingen ziet u nog meer hoe we in de gemeente Raalte meer papier kunnen besparen?

4. Welke mogelijke beperkingen ziet u en hoe kunt u deze beperkingen oplossen?

Toelichting:

Afgelopen vrijdag is namens de duurzaamheidscoalitie (PvdA, GL, en D66) een informatiebijeenkomst 

georganiseerd over klimaat: ‘klimaatverandering: hoe ga ik ermee om?’ Tijdens de bijeenkomst gingen 

bezoekers in gesprek naar mogelijkheden om de eigen CO2-voetafdruk te verkleinen. Één van de conclusies 

om dit te bereiken, bleek uit de uitgevoerde quickscan, is het besparen op papier. De duurzaamheidscoalitie 

ziet kansen om de CO2-voetafdruk in Raalte te verkleinen, energie te sparen en de traditionele tocht van de 

brievenbus naar de oud-papierbak drastisch te verminderen. 

Informatie Ja-sticker gemeente Rijssen-holten: https://verspreidingen.nl/ja-sticker-gemeente-rijssen-holten/
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